
Bestyrelsens beretning 2020 

 
2020 blev et år styret af Corona. Yousee gik i flyverskjul. Alle skulle arbejde hjemmefra, fysiske 
møder blev annulleret og selv Dansk Kabel TV havde problemer med at servicere vores 
medlemmer. Yousee har så brugt året til at ryste posen. Vi har deltaget i nogle videokonferencer 
hvor formålet var at komme med ideer til en ny struktur for Bland Selv. Det har Yousee så arbejdet 
videre med. Mere om det senere. Vi har haft nogle afbrydelser i nettet grundet arbejde med den nye 
rundkørsel ved Knøsgård og udflytning af vores krydsfelt i Aabybro. Udstykningen ved 
Elbæksmindevej er færdig og alle udstykninger er koblet på vores anlæg. Vores elforbrug er steget 
grundet den nye opkrævning over måler. Så må vi jo glæde os over det vi tidligere har betalt for lidt. 
Vi har i skrivende stund 557 medlemmer hvoraf de fleste også har internet. 
 
Regnskab. 
 
Regnskabet viser et underskud på små 300.000 hvilket er tilfredsstillende. 
Det kræver dog en længere gennemgang som Gitte kommer med senere. 
Negative renter er nok kommet for at blive. Vores bank har foreslået at vi investerer nogle af vores 
midler med minimal risiko. Idrætsforeningen har valgt en lignende løsning. Vi vil gerne høre 
forsamlingen, om det er noget vi skal arbejde videre med. Vi har nu god erfaring med vores nye 
regnskabs- og medlemssystem. Vrå Antenneforening har med baggrund i vores erfaringer også 
valgt samme system. 
 
Yousee 
 
I 2019 fik vi et generelt prisfald på internet. Yousee har løbende kørt kampagner på internet. Vi har 
fået Paramount+ og DR TV ind på vores programflade. Efter flere års pres fik vi også mulighed for 
at tilkøbe 10 ekstra point til Mellempakke bland selv. Der har været fri data på mobil hen over 
sommeren og data brugt til Yousee TV og film tæller ikke med i forbrug. Yousee More bliver lukket 
ned for nye medlemmer. 
Yousee er som sagt tidligere i gang med at finde en ny struktur for Bland Selv. 
De arbejder hen imod en model hvor grundpakken også bliver digital, med begrænsede muligheder 
for kanalskift. Der vil komme flere tilkøbspakker med point. Kanaler vil få forskellige pointværdier 
lige som streamingtjenesterne. 
MP og FP bland selv vil i fremtiden hedde grundpakke plus 10 eller grundpakke plus 36. De faste 
pakker Grund- Mellem og Fuldpakke fastholdes. 
I løbet af 2022 bliver vi klogere. Vi går fra 6-8 forskellige abonnement typer til et tal der er væsentlig 
højere. Det giver blandt udfordringer i forbindelse med afregning. 
Allerede i år kommer der ændringer. Nogle kanaler lukker ned og forsvinder, andre kommer til. Der 
vil løbende komme flere streamingtjenester i Bland selv.  
I forbindelse med kanalomlægningen til årsskiftet, bliver der flyttet rundt på nogle kanaler i de faste 
pakker. TV2 har nu købt rettighederne til landsholdskampe i fodbold. Det betyder dog markante 
prisstigninger. 
Viaplay har hævet prisen på deres egen sportspakke med 110 kroner om måneden på grund af 
stigninger i sportsrettighederne. 
 
AABN Signalforsyning 
 
Her er generalforsamlingen også udsat og afholdes næste måned. 
Der har ingen aktivitet været udover at vores krydsfelt er flyttet ud af skuret ved Aabybro masten.  
 
Fremtiden 
 
Vi er i gang med at undersøge mulighederne for at åbne vores net op. 
Der er fordele og ulemper der skal afvejes.  


